



PEAK PERFORMANCE

巅峰性能

THE WINNING EDGE FOR HIGH PERFORMANCE HORSES

竞技马制胜之道

1. RECOMMENDED USE 使用建议

Cavalor Peak Performance improves mobility and performance in sport horses by stimulating blood circulation and boosting lymphatic system function.

Cavalor Peak Performance 通过刺激血液循环和增强淋巴系统功能来提高运动马的机动性和运动表现力。Cavalor Peak Performance is a balanced blend of essential oils and herbal extracts that improves equine alertness and performance. Its natural ingredients promote the efficient transport of oxygen through the bloodstream and ensure that toxins are quickly eliminated by the lymphatic system. The result is more energy and faster recovery times. This focus on the lymphatic system makes Cavalor Peak Performance an innovative way to improve your horse's general condition and stamina and fight fatigue. It also ensures good health, as the lymphatic system is also an important component of the immune system. The ideal supplement for high performance horses.

Cavalor Peak Performance 是精油和草药提取物的平衡配方，可提高马的警觉性和运动表现力。它的天然成分促进氧气在血液中的有效运输，并确保毒素被淋巴系统迅速消除。结果是更多的能量和更快速的恢复。这种对淋巴系统的关注，使 Cavalor Peak Performance 成为改善马的一般竞技状况和耐力，以及对抗疲劳的创新方法。它还确保身体健康，因为淋巴系统也是免疫系统的重要组成部分。竞技比赛马的理想营养补充。

2. PRODUCT PROPERTIES – KEY INGREDIENTS 2. 产品特性——关键成分

Effective, natural blend of essential oils and herbal extracts

精油和草药提取物的有效天然混合物

Cavalor Peak Performance is a blend of select natural ingredients that work even more effectively together, resulting in overall improvement to metabolic balance so that the horse can perform its best at critical periods.

Cavalor Peak Performance 混合了精选的天然成分，这些成分可以更有效地协同工作，从而全面改善新陈代谢平衡，使马匹在关键时期表现最佳。

Peak Performance: A new approach to improving performance and condition

巅峰竞技营养液：改善比赛马竞技状态和身体状况的新方法

The traditional treatment for horses suffering from lack of energy and low performance has been to administer a regimen that is high in iron and B vitamins. Cavalor Pow'Red Performance is based on

this principle and is ideal for horses that have not yet been trained for a long time. This supplement stimulates the production of red blood cells and the transport of oxygen, giving the horses more energy and a better basic condition. For sport horses, we go much further with Cavalor Peak Performance. When the horses already have a good basic condition, you can achieve more by focusing not only on the circulatory system but also on the lymphatic system and metabolism. By also supporting these systems, the horse will be in top form.

马匹缺乏能量和表现不佳的传统治疗方法是采用富含铁和维生素 B 的养生法。Cavalor Pow'Red Performance 正是基于这一原则，非常适合长时间未受过训练的马匹。这种补充剂刺激红细胞的产生和氧气的运输，给马更多的能量和更好的基本条件。对于运动马匹，我们在 Cavalor Peak Performance 方面走得更远。当马的基础条件已经很好的时候，不仅要关注循环系统，还要关注淋巴系统和新陈代谢，才能取得更大的成就。通过还支持这些系统，马将处于最佳状态。

Like in humans, the equine circulation process consists of two very closely interconnected systems: the cardiovascular system and the lymphatic system. These two systems form a comprehensive network, with the cardiovascular system supplying oxygen and the lymphatic system removing waste products and supporting the body's natural defences.

与人类一样，马的循环过程由两个密切相关的系统组成：心血管系统和淋巴系统。这两个系统形成了一个综合网络，心血管系统提供氧气，淋巴系统清除废物并支持身体的自然防御。

Boosting blood circulation for peak performance when it counts

在需要时促进血液循环以获得最佳性能

Black currant (*Ribes nigrum*) extract and essential amaranth oil stimulate blood circulation, whilst eucalyptus (*Eucalyptus globulus*) opens the airways to facilitate oxygen supply. Combined, they help to delay acidification in the muscles for better performance, more alertness, and more stamina.

黑醋栗 (*Ribes nigrum*) 提取物和必需的苋菜油可刺激血液循环，而桉树 (*Eucalyptus globulus*) 则可打开呼吸道以促进氧气供应。结合起来，它们有助于延缓肌肉酸化，以获得更好的表现、更高的警觉性和更多的耐力。

A boost to the lymphatic system 促进淋巴系统

Many of us have heard of the lymphatic system, but not all know of its importance. This vast network plays a key role in healing, cell regeneration, and eliminating toxins. A lymphatic system in top form ensures better recovery and stamina in top sport horses. Whilst blood circulation is controlled by the heart, lymph circulation is controlled by movement (muscles and the hoof mechanism). Swollen legs the day after exercise may be a sign that your horse has a poorly functioning lymphatic system.

However, a poorly functioning lymphatic system can also have less visible consequences, including slower recovery after exertion, a weakened immune system, muscle lameness, tendon injuries, etc. In short, a healthy lymphatic system is essential to good health and good performance. Cavalor Peak Performance contains cleavers (*Gallium aparine*), which are known to bring benefits to the lymphatic system, along with couch grass (*Elymus repens*), nettle (*Urtica dioica*), and dandelion (*Taraxacum officinale*) for their purifying effects. This blends helps to open the pores, facilitating perspiration and ideal for horses that are non-sweaters.

HIGH 巅峰 PERFORMANCE

竞技

我们中的许多人都听说过淋巴系统，但并不是所有人都知道它的重要性。这个庞大的淋巴网络组织在愈合、细胞再生和消除毒素方面发挥着关键作用。处于最佳工作状态的淋巴系统可确保顶级运动马匹更好地体能恢复和耐力。虽然血液循环由心脏控制，但淋巴循环由运动（肌肉和腿部运动机制）控制。运动后第二天腿部肿胀可能表明您的马的淋巴系统功能不佳。然而，功能不佳的淋巴系统也可能产生不太明显的后果，包括劳累后恢复较慢、免疫系统减弱、肌肉跛行、肌腱损伤等。简而言之，健康的淋巴系统对于良好的健康和良好的表现至关重要。 Cavalor Peak Performance 包含已知对淋巴系统有益的 Gallium aparine，以及具有净化作用的沙发草（*Elymus repens*）、荨麻（*Urtica dioica*）和蒲公英（*Taraxacum officinale*）。这种混合物有助于打开毛孔，促进排汗，非常适合出汗比较少的马。

3. INSTRUCTIONS FOR USE 使用说明

Cavalor Peak Performance is for sport horses that can use a physical boost. It gives horses extra sharpness before an important competition and keeps them performing well at the end of the season.

Cavalor Peak Performance 适用于可以使用身体提升的运动马匹。它让马匹在重要比赛前更加敏捷，并让它们在赛季结束时保持良好的状态。

Dosage per animal per day: 每只动物每天的剂量：

Ponies: 10 ml PONY 马：10 毫升

Sport horses: 20 ml 运动马：20 毫升

Maximum dosage: 40 ml 最大剂量：40 毫升

The speed of results depends on your horse' s current condition.

If your horse is in good condition and you need a peak in performance, results will be noticeable after 7 days.

产品使用后见效的速度取决于您的马目前的状况。如果您的马状况良好并且您需要达到巅峰表现，那么 7 天后效果就会很明显。

If you want to improve condition in a more structural way, we recommend at least 3 weeks of use. Shake well before using!

如果您想以更有条理的方式改善状况，我们建议至少使用 3 周。使用前摇匀！



Step 1: Open the cap



Step 2: Cut the middle part of the plug so that there is an opening for the syringe




Step 3: Using a syringe, draw out the desired quantity

第一步：打开盖子 第二步：剪掉中间部分 塞子，以便有一个注射器开口 第 3 步：使用注射器抽出所需的量

4. PACKAGING AND STORAGE 包装和存储

Store in a cool, dry place. Keep out of reach of children. Use within 2 years after date of production.

储存在阴凉，干燥的地方。请将本品放在儿童不能接触的地方。在生产日期后 2 年内使用。

#/OUTER BOX	EANCODE	PACKAGING 包装	# DAYS 可用天数
10		Cavalor Peak Performance 500 ml – 16.9 fl.oz	25